

Title (en)
Advertising window

Title (de)
Werbewitrine

Title (fr)
Vitrine publicitaire

Publication
EP 2023312 A2 20090211 (DE)

Application
EP 08014161 A 20080807

Priority
DE 102007037488 A 20070808

Abstract (en)

The case (10) has a lower socket (11), and a display cabinet (12) arranged on the socket. The display cabinet exhibits a set of side walls (13-16) and an upper covering (17). An information carrier and an illumination unit (19) are arranged in the upper covering. The side walls and covering of the display cabinet are made of a transparent material such as glass or transparent plastic. The information carrier is arranged on inner or outer surfaces of the side wall.

Abstract (de)

Eine Werbewitrine (10) besitzt einen unteren Sockel (11) und einen auf dem Sockel angeordneten Schaukasten (12), der mehrere Seitenwände (13,14,15,16) und eine obere Abdeckung (17) aufweist und an oder in dem zumindest ein Informationsträger (18) und eine Beleuchtungseinrichtung (19) angeordnet sind. Dabei ist vorgesehen, dass alle Seitenwände des Schaukastens zumindest abschnittsweise und insbesondere vollständig aus einem lichtdurchlässigen Material bestehen.

IPC 8 full level

G09F 13/04 (2006.01); **G09F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 13/04 (2013.01); **G09F 13/08** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 1915236 A 19330620 - MESSNER ORA R, et al
- DE 3741541 A1 19890622 - MARJANOWIC JAKOB [DE]
- US 6033089 A 20000307 - TESAURO SAMUEL J [US]
- US 3947985 A 19760406 - SKRZYPczAK FRANZ
- US 4318237 A 19820309 - HICKS DAVID W

Designated contracting state (EPC)

DE TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2023312 A2 20090211; EP 2023312 A3 20100106; EP 2023312 B1 20131016; DE 102007037488 A1 20090212

DOCDB simple family (application)

EP 08014161 A 20080807; DE 102007037488 A 20070808